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VVIISSAA  IINNFFIINNIITTEE  CCAARRDD  

AAIIRRPPOORRTT  LLIIMMOOUUSSIINNEE  BBOOOOKKIINNGG  FFOORRMM 

  RReesseerrvvaattiioonn  OOffffiiccee::  

 
  

2244  hhoouurrss  EEmmeerrggeennccyy  HHoottlliinnee::  

AAiirrppoorrtt  CCoouunntteerr:  

EE--mmaaiill::  vi@kcm.com.hk  

((TTeell))  55552299  99111133  //  ((FFaaxx))  22661199  11118899  

OOppeerraattiinngg  hhoouurrss::  MMoonn--FFrrii  ((0099::0000--1199::0000)),,  SSaatt  ((0099::0000--1133::0000))  

((TTeell))  33119933  99110000  

BB0011  aatt  AArrrriivvaall  HHaallll  EExxiitt  BB  
 

CUSTOMER INFORMATION 

NAME 

姓名 
 E-Mail 

(for confirmation reply only) 

電郵 

(只供預約確認回覆之用) 

 
TEL. NO. 

電話 
 

 

TRIP DETAILS 

DATE 日期 

(DD/ MM/ YY) 

(DEPARTURE fill in only) 

(只限於離港填寫) 

PICK UP TIME* 

起發時間* 

(ARRIVAL fill in only) 

(只限於抵港填寫) 

FLIGHT NO./ ETA* 

航班編號/ 航班抵達時間* 

NO. OF 
PASSENGER 

人數 

                     a.m. / p.m.                     a.m. / p.m.   

PICK-UP LOCATION: 

起發點(地址): 
 

DESTINATION: 

往目的地 (地址): 
 

LIMOUSINE TYPE: 
(Subject to availability) 

車種: 

(須視乎實際情況而定) 

 
Mercedes-Benz S-Class  
(Max 4 passengers)   

Multi-Purpose Vehicles   
(Max 6 passengers) 

OTHER INSTRUCTIONS: 

其他指引: 
 

* For a waiting time of 20 minutes and above for each Pickup (departure), a waiting charge will be imposed to Promotion Cardholders by the 
Merchant at HK$300 per one hour block (“Waiting Charge”). The Merchant will charge the total fee for no show of the Cardholder after a 
waiting time of 1 hour from scheduled pick up time.  For airport pickups (arrival), a maximum waiting time of 45 minutes for each pickup will be 
allowed before the Waiting Charge at HK$300 is imposed. The Merchant will charge the total fee for no show of the Cardholder after a waiting 
time of 2 hours from scheduled ETA.  For arrival flight delays from scheduled ETA, the airport limousine service will be subject to availability  
*由約定時間起(離港適用)，如逾時等候超過 20 分鐘，須收取每小時港幣$300 之逾時等候費用。如持卡人未能於約定時間起 1 小時內出現，商戶亦

將收取全數費用。如由機場為起點的接載服務，等候時間則為 45 分鐘，若超過 45 分鐘後，將會收取逾時等候費用港幣$300。如持卡人未能於航班

抵達時間起 2 小時內出現，商戶亦將收取全數費用。如航班抵達時間延誤，轎車機場接送服務之供應須視乎實際情況而定。 

 

FARE AND CARD INFORMATION 

 
NAME OF CARDHOLDER  
信用卡主姓名: 
 
_________________________________ 

 
VISA INFINITE CARD NUMBER:  
VISA INFINITE 卡號碼:    
 
_________________________________                                                          

CREDIT CARD EXPIRY DATE  
信用卡到期日:  
 
_________________________________                                                                        
 

 
AMOUNT (PLEASE STATE):  
總額 (請列明): 
 

ZONE 1  
HK$338 

(Original HK$650) 

ZONE 2 
HK$390 

(Original HK$750) 

ZONE 3 
HK$442 

(Original HK$850) 
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District 區域 

ZONE 1 第 1 區 ZONE 2 第 2 區 ZONE 3 第 3 區 

HK$338 
(Original HK$650) 

HK$390 
(Original HK$750) 

HK$442 
(Original HK$850) 

Tsuen Wan 
Kwai Chung 
Tsing Yi 
Mei Foo 
Cheung Sha Wan 
Shum Shui Po 
Kowloon Tong 
Yau Ma Tei 
Mongkok  
Prince Edward 
Hung Hom 
Tsim Sha Tsui 
San Po Kong  
Wong Tai Sin 
Kowloon Bay 
Kwun Tong 

荃灣 

葵涌 

青衣 

美孚 

長沙灣 

深水埗 

九龍塘 

油麻地 

旺角 

太子 

紅磡 

尖沙咀 

新蒲崗 

黃大仙 

九龍灣 

觀塘 

Pok Fu Lam 
Sai Ying Pun 
Sheung Wan 
Central 
Causeway Bay 
Wan Chai 
Happy Valley 
Midlevels  
The Peak 
North Point 
Quarry Bay 
Sau Kei Wan 
Chai Wan 
Aberdeen  
Wong Chuk Hang 
Repulse Bay 

薄扶林 

西營盤 

上環 

中環 

銅鑼灣 

灣仔 

跑馬地 

中半山/山頂 

北角 

鰂魚涌 

筲箕灣 

柴灣 

香港仔 

黃竹坑 

淺水灣 

Tai Wai 
Shatin 
Ma On Shan 
Tai Po  
Fanling  
Sheung Shui 
Tin Shui Wai 
Tuen Mun 
Yuen Long 
Kam Tin  
Lok Ma Chau 
Sha Tau Kok 
Clearwater Bay 
Sai Kung 
Tseung Kwan 0 
Chung Hom Kok 
Tai Tam 
Stanley/ Shek O 

大圍 

沙田/馬鞍山 

大埔 

粉嶺 

上水 

天水圍/屯門/元朗

錦田 

落馬洲 

沙頭角 

清水灣/西貢 

將軍澳 

舂磡角 

大潭 

赤柱/石澳 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

 Promotion is subject to availability and must be pre-booked by the Promotion Cardholder through the Promotion Booking 
Hotline at least 48 hours prior to the intended Pickup. Any booking received outside of this timeline will be granted at the 
discretion of the owners/operators of the Merchant. Parklane Limousine Service Limited reserves the right to make the 
final decision in case of any disputes. 此推廣優惠必須於 48 小時前，致電(預訂熱線)預約轎車接載服務。如未能於指定時間

內預約，該服務則由百聯租車服務有限公司或有關商戶酌情處理，須視乎實際情況而定。如有任何爭議，百聯租車服務有限

公司或有關商戶將保留最後決定權。 

 Each eligible cardholder can enjoy this 48% off offer during the promotion period. Rate from: Zone 1- HK$338 (Original 

HK$650) / Zone 2- HK$390 (Original HK$750) / Zone 3- HK$442 (Original HK$850). 每位持卡人可於推廣期內享用此優

惠。第 1 區–港幣$338 (原價- 港幣$650) ／第 2 區–港幣$390 (原價- 港幣$750)／第 3 區–港幣$442 (原價- 港幣$850)。 

 The airport limousine service is subject to availability and provided on first-come first-served basis. 轎車機場接送服務之

供應須視乎實際情況而定，並按先到先得形式提供服務。 

 The rate is inclusive of the luggage handling charges, tunnel & bridge tolls. Mid-night charge of HK$150 will be applied 
after 00:00hr & before 06:00hr. 優惠收費已包括行李運費、隧道費及過橋費。由凌晨 00:00 至早上 06:00 時段之服務，則

需另外收取凌晨服務附加費（HK$150）。 

 Offer reservation and choice of limousine model are subject to availability. Parklane Limousine Service Limited reserves 

the right to make the final decision in case of any disputes. 此尊尚優惠預約及自選車款型號須視乎實際情況而定。如有任

何爭議，百聯租車服務有限公司或有關商戶將保留最後決定權。 

 Cardholders are required to present and settle payment, including deposit (if any) with valid Visa Infinite Principal or 

Supplementary card issued in Hong Kong & Macau using VisaNET to enjoy offers. 優惠必須以於香港及澳門所發行之有

效 Visa Infinite 主卡或附屬卡簽賬並以 Visa 網絡付款（包括訂金，如適用）。 

 For a waiting time of 20 minutes and above for each Pickup (departure), a waiting charge will be imposed to Promotion 
Cardholders by the Merchant at HK$300 per one hour block (“Waiting Charge”). The Merchant will charge the total fee 

for no show of the Cardholder after a waiting time of 1 hour from scheduled pick up time.  For airport pickups (arrival), a 
maximum waiting time of 45 minutes for each pickup will be allowed before the Waiting Charge at HK$300 is imposed. 
The Merchant will charge the total fee for no show of the Cardholder after a waiting time of 2 hours from scheduled ETA.  
由約定時間起(離港適用)，如逾時等候超過 20 分鐘，須收取每小時港幣$300 之逾時等候費用。如持卡人未能於約定時間起 1

小時內出現，商戶亦將收取全數費用。如由機場為起點的接載服務，等候時間則為 45 分鐘，若超過 45 分鐘後，將會收取逾

時等候費用港幣$300。如持卡人未能於航班抵達時間起 2 小時內出現，商戶亦將收取全數費用。 

 For arrival flight delays from scheduled ETA, the airport limousine service will be subject to availability. 如航班抵達時間延

誤，轎車機場接送服務之供應須視乎實際情況而定。 
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 The airport limousine service will be offered depending on the traffics & bad weather conditions. 轎車機場接送服務之供應

須視乎實際交通及天氣情況而定。 

 An extra HK$250 will be charged for each extra stop (en-route) to destination. Whether the stop is en-route or not is 

subject to the Merchant's decision. 每程以一個目的地為限，中途額外停站（只限於順路之路線）須每站另收費港幣$250，

路線順路與否由商戶全權決定。 

 Cardholder shall call the Merchant at least 8 hours before the appointment for any amendment or cancellation. Otherwise, 
50% of the total fee will be charged of the total fee . The Merchant will also charge the total fee for no show of the 

Cardholder. All amendment is subject to availability and final written confirmation by Merchant. 如欲更改或取消已預約之

接送服務，持卡人須於接送服務前最少 8 小時致電通知商戶，否則商戶將收取全數費用之 50%費用。如持卡人未能如約出現，

商戶亦將收取全數費用。所有更改接送服務之供應須視乎實際情況而定並以商戶最終書面確認為準。  

 Promotion is not transferable, cannot be redeemed or exchanged for cash, other products or discounts. 優惠不得轉讓，亦

不可兌換現金、其他貨品或折扣。 

 When “black rain storm” warning or typhoon signal no.8 (or higher) is hoisted. Parklane Limousine Services reserved the 

right to make the final decision to pick up/drop off in case of any risks. 當天文臺發出”黑色暴雨警告”或”懸掛八號或以

上風球”，百聯租車服務有限公司或有關商戶將保留最後”前往接載”(視乎實際情況)決定權。 

 Visa and Parklane Limousine Service Limited reserve the right to amend, change or cancel any detail or information 

concerning the offer or these terms and conditions, without prior notice. 優惠受 Visa 及百聯租車服務有限公司的條款及細

則約束，Visa 及百聯租車服務有限公司保留修改、變更或取消此優惠之任何事項或其條款及細則之權利，毋須事前通知。 

 In case of any dispute, the decision of Visa and Parklane Limousine Service Limited shall be final and binding. 如有任何

爭議 Visa 及百聯租車服務有限公司擁有最終及具約束力之決定權。 

 General terms and conditions apply. 一般條款及細則適用。 

 If any urgent matters, Promotion cardholder can call Parklane Limousine Service 24 hours Supporting Hotline 3193 9100. 

如有任何緊急事故，請致電百聯租車服務有限公司 24 小時支援熱線 3193 9100。 

 


